
PLENARI 28/07/2022 
 
Data: 28/07/2022 Lloc: Híbrida p i v 

P presencial  V virtual 
Hora inici:10:00 h Hora final: 12:00 h

Membres assistents Sindicat 
David Sánchez Solbes (President del Comitè)  CCOO 
Esther Alòs García (Secretària del Comitè)  UGT 
Adrià Herbera Luna  CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny  CCOO 
Anna Morist Yagüe  CCOO 
David Soler Moreno  CCOO 

Almudena Merino Palomar  CCOO 
Juan Montesinos Andrade CCOO 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Domènec Martín Gambín  CAU 
Meritxell Concha León CAU 
Andreu Pompas Alcaraz  CAU 
Josep Reyné Vergeli  CGT 
Alejandra Delprat Obeaga  CGT 
Mercedes Márquez Martínez  CGT 
Aída Pinazo Gutierrez UGT 
Sergi Perrallon Sopena UGT 
Ernesto Asenjo Sosa (delegat sindical)  CCOO 
Membres excusats  
Pep Amado Sanjuan (delegat sindical)  CCOO 
Toni Esteban Carrillo ( delegat sindical) CCOO 

Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 

Ivan Sibillà García CCOO 
Veronica Melgarejo Bermúdez CGT 
Ivan Roselló Pena  (delegat sindical) UGT 
 
 
 
Ordre del dia 
 
0.Actes del Plenari 
1.Negociadora de teletreball, desconnexió digital, horaris de serveis i jornades 
continuades del 30 de juny, 5 de juliol i 21 de juliol. 
2.Comissió tècnica de tècnics de laboratori 12 de juliol 
3.Comissió tècnica de selecció 15 de juliol 
4.Comissió tècnica de SIDs 26 de juliol 
5.Delegades de prevenció 
6.Comissió tècnica dels SLIPIs 
7.Incompliment de l’Acord de la Suficiència investigadora 
8.Torn de paraules si escau 
 
 



0-Actes 
   
Es va enviar la acta de maig i la de juny s’ha d’enviar avui. 
 
1-Negociadora de teletreball, desconnexió digital, horaris de serveis i jornades 
continuades del 30 de juny, 5 de juliol i 21 de juliol. 
 
El president informa que s’ha aconseguit acordar amb la gerència que les persones 
treballadores que s’incorporen després d’una malaltia greu i s’acullin a l’Acord Marc de 
malalties greus, podran demanar durant el primer any, fins a cinc dies de teletreball. 
 
Es podrà fer més o menys dies teletreball en funció sempre de la plantilla que hi hagi a 
la unitat/ servei corresponent com passa també amb la formació i els dies de lliure 
disposició. Accedir als tres dies és el que costarà més perquè depenen del volum del 
servei on es treballi i de les peticions que cada treballador plantegi.  
 
Tot el PAS podrà fer teletreball, ja sigui ordinari com no regular, i en tot cas, si es denega 
per qualsevol motiu, el responsable del treballador, haurà d’emetre un informe al·legant 
causes objectives. Aquest informe anirà directe a la Comissió paritaria de l’acord, per tal 
de que els sindicats i la gerència, avaluïn cas a cas, i com estableix l’acord, facin el 
possible per afavorir l’accés al teletreball. 
 
Vam tornar a insistir en que s’ha d’establir una flexibilitat addicional a la que ja estableix 
el propi horari. Ara mateix la proposta balla entre 30 i 60 minuts, i s’haurà d’anar avaluant 
els moviments de cada part. 
 
Els quatre documents es signarien junts vist que estan correlacionats i deriven d’una 
estratègia de negociació. El 15 de setembre farem una assemblea amb els treballadors, 
per tal de ratificar els acords, si escau. 
 
Avui mateix la UAB ha enviat el correu per validar els cursos de teletreball que son 
obligatoris per iniciar el teletreball. 
 
Des de la CGT volen anar cap a una hora i es pregunta si els serveis pleguen a les 
16.30h i no hi ha personal de tarda hi haurà passos endarrere. Serà l’ assemblea qui 
decideixi si es signen o no els acords. Tampoc no els hi agrada la negativa de la gerència 
de no poder fer teletreball a jornada partida per afavorir així la conciliació familiar. 
 
Des del CAU es diu que no és acceptable només 30 min de flexible de teletreball. La 
flexibilitat en teletreball hauria d’ésser la mateixa que en presencial. 
Es posa l’ exemple de una persona sola en un servei per la tarda que ha d’estar obert 
fins a les 16.30h llavors no podria fer teletreball i volen veure com queda tot això. 
 
Des de UGT es diu si es revisarà a la llarga el document i es diu que el text es signarà 
tal i com es negociï, la prova pilot que es va fer i signar el document i en el procediment 
la comissió pot detectar algunes mancances i revisar-ho. Farien falta indicadors per 
poder esmenar les interpretacions. 
 
El president respon que tal com es va tractar a les diverses sessions de negociació, els 
percentatges de pressencialitat, previsiblement es modificaran en alguns casos, ja que 
no s’ha fet un estudi en profunditat de les necessitats de cada servei. Aquí serà on la 
comissió de seguiment tingui el paper rellevant que li pertoca, analitzant cada petició de 
denegació de teletreball o de modificació horaris i percentatges de pressencialitat. 
Recordar també que a les actes, s’han assolit acords i compromisos que no apareixen 
en el redactat literal dels acords 



2.Comissió tècnica de tècnics de laboratori 12 de juliol 
 
S’ adjunta el resum de la sessió (acta no rebuda). 
 
PUNT 1. Aprovació, si escau, de les actes anteriors 
S’aprova l’acta anterior. No es van presentar esmenes. 
 
PUNT 2. Es decideix incloure un nou punt per parlar del estat del procés d’assignació 
d’especialitats al personal tècnic del grup 3. 
La part institucional informa que dona per tancat el procés l’assignació d’especialitat al 
personal tècnic de laboratori del grup 3. Sent conscient que el document es viu, però ja 
ha donat resposta i resolt totes les al·legacions rebudes. 
La part social informa que ha detectat en el procés de resolució de les al·legacions casos 
específics de personal tècnic de laboratori de capítol VI estabilitzat per l’acord del 2018 
on de manera sistemàtica s’ha rebutjat l’al·legació. Son casos on el personal té 
assignada una especialitat resultant del estudi de la seva plaça durant el procés 
d’estabilització però que el seu accés i/o la seva experiència donaria lloc a una altra 
especialitat.  
 
La part institucional indica que aquest personal no està inclòs dins dels paràmetres del 
acord d’assignació d’especialitats perquè ni la via d’entrada es la mateixa que el 
personal de capítol I ni hi ha informació del històric per validar la capacitat provada. 
Aquest personal no tenen un perfil establert com el del capítol I, ni la seva plaça estava 
a la RLT. La informació només es al contracte. 
La part social no està d’acord amb aquest argument. Aquest personal va ser seleccionat 
per la seva especialitat, molts van passar una proba i es pot fer un seguiment del seu 
històric laboral a la casa. La part social pregunta per la quantitat de personal que està 
en aquesta situació i que ha fet al·legació.  
La part institucional respon que son 3 o 4 casos. Però que no depèn del numero de 
casos, sinó que no s’han acceptat les al·legacions perquè no es complien els requisits 
del acord. A més, exposa que aquest argument també es vàlid per al personal actual 
TSR que no té assignat especialitat. 
La part social demana que tot el personal tècnic de laboratori de grup 3, TSR o no, tingui 
assignat una especialitat. I demana que en aquest 3 o 4 casos de personal tècnic de 
laboratori estabilitzat es tingui en compte tant el seu accés com el seu històric per poder 
assignar especialitats.  
La part institucional argumenta que tot el personal que te plaça ja està analitzat i amb 
especialitat o especialitats assignades. Que ha pres nota dels arguments de la part 
social i que en cas de postures oposades ho negociem en altres espais. 
 
PUNT 2. Assignació d’especialitats al personal tècnic de laboratori del grup 2. 
La part institucional ha proporcionat a la comissió un llistat actualitzat de places (26 RLT 
i 12 pools), unitats de destí, denominació del personal i l’especialitat assignada. 
La part institucional explica la taula i els criteris d’assignació de l’especialitat:  al grup 2 
l’especialitat te origen a la branca d’estudis de grau o llicenciatura que es necessita 
segons funcions i tasques. 
Hi han places amb especialitats mes generalistes, i es posa com exemple la especialitat 
de “ciències”. Aquestes places les poden ocupar personal tècnic amb diferents graus o 
llicenciatures. Com poden ser geologia, química o física, seguint amb el exemple. Però 
hi altres places amb especialitats més específiques, on només poden ocupar-les 
personal amb una titulació específica. Com pot ser química o estadística aplicada.    
La part institucional també explica que a causa del procés de estabilització del personal 
tècnic de laboratori s’han generat nous perfils i que apareixen al llistat com a tècnic/ca 
mitjà/ana de laboratori de recerca.  



La part social expressa el seu malestar ja que aquest document l’ha rebut una hora 
abans de la reunió i no ha tingut temps de treballar-ho.  
La part social recorda que abans de rebre aquesta taula ja es va parlar de reduir al 
màxim possible el numero de especialitats, tal i com s’ha fet amb el personal tècnic de 
laboratori de grup 3. Mirant per sobre la taula surten més  de les 2 o 3 que es va parlar 
fa temps. La part social demana si es possible la reducció a dos especialitats i fa la 
proposta d’assignar especialitats generalistes a totes les places i en les places on es 
requereixi una titulació especifica (grau) que aquesta sigui un requeriment de la plaça.   
La part institucional indica que valorarà la proposta i informa que de les funcions i 
competències es dedueix la titulació i de la titulació es determina l’especialitat. 
 
 3. Torn obert de paraules. 
La part social pregunta quin es el criteri que es va seguir per assignar al personal tècnic 
de laboratori la lletra L com a complement. I el perquè el personal tècnic de grup 3 i 2 
tenen assignat la lletra L i el personal tècnic de laboratori de grup 1 té assignat 
majoritàriament la lletra Q. 
La part institucional informa que l’assignació de la lletra L al personal tècnic de laboratori 
del grups 3 i 2 es conseqüència d’un procés judicial. Fa temps que al personal de 
laboratori es pagava complements per toxicitat i perillositat. Per sentencia això no es pot 
fer i es va atorgar lletra L al personal tècnic de laboratori que en aquell moment només 
eren majoritàriament personal de grup 3 i alguns del grup 2.  
La part institucional indica que això ara està canviant, per això esta previst fer l’estudi 
dels laboratoris i determinar el model de personal tècnic de laboratori. Un estudi general 
que ha de determinar les tipologies de llocs de feina, capacitats, tasques i funcions. 
Aquest estudi inclou docència i recerca, serveis, tasques de gerència, i personal 
funcionari.  
La part social demana més informació sobre aquest estudi, ja que només te data 
aproximada de inici. 
La part social torna a incloure al torn obert la seva demanda de estudi i negociació de 
pujada col·lectiva del personal tècnic de grup 3 al grup 2. 
  
S’ explica que la comissió no va voler  introduir uns punts de l’ ordre de dia que no es 
van acceptar i que finalment és van tractar en el torn obert. 
 
Hi ha una problema que és que tenim capítol 6 de grup 3 i que se li ha assignat la 
especialitat en funció de l’ Àrea de Estructures al fer l’anàlisi i si les persones 
treballadores volen tenir la doble especialitat no ho poden fer perquè la Gerència no ho 
vol revisar ni la seva formació ni on ha treballat i l’ argument que donen és que la prova 
d’ accés no és la mateixa a capítol 1 que a capítol 6. 
Els tècnics de laboratori de Capítol 1 són sempre Q i ara mateix son quasi bé unes 40 
persones treballadores i es demana que siguin L com els grups 2 i 3 que són L.  
 
3.Comissió tècnica de selecció 15 de juliol 
 
S’ adjunta el resum de la Comissió: 

Ordre del dia: 

1. Aprovació, si escau, de les actes anteriors. 

2. Moratòria exempció nivell C de català a les convocatòries. 

3. Continuació desenvolupament del capítol IV del 6è conveni (graella de promoció 
interna) 



4. Revisió de la graella de trasllat acordada. 

5. Torn obert de paraules. 

Desenvolupament de la sessió: 

S’aproven per unanimitat les actes anteriors. 

Respecte al punt 2 de l’ordre del dia s’aprova establir una moratòria exempció nivell C 
de català a les convocatòries internes fins el 30 de juny de 2026. Igualment, s’inclourà 
cursos de català a l’oferta formativa de Formació del proper setembre i al servei de 
llengües i s’enviarà un comunitat a totes les persones treballadores informant d’aquest 
acord, oferint el cursos i animant a fer-los. Mentrestant, és d’aplicació la no exigència 
del nivell C de català a les convocatòries internes per a les persones amb una antiguitat 
anterior a l’1 de setembre de 2019. 

A continuació, es continua treballant amb la graella de mèrits per promoció i es tracten 
les propostes aportades per la part social per a la promoció a grup III. Els criteris seguits 
són els de no premiar la sobretitulació, tenir en compte que es tracta de llocs tècnics 
especialistes i valorar com a màxima puntuació la titulació requerida segons el Conveni 
Col·lectiu.  

 
4.Comissió tècnica de SIDs 26 de juliol 
  
El dimarts 26 de juliol, la Gerència i responsables de l’APSI es van reunir amb 
representats del Comitè d’Empresa, per presentar la proposta d’organització dels SID’s.  
   
La seva proposta està motivada per uns canvis en les necessitats de suport a la 
docència, el canvi tecnològic i de les eines de suport i un increment de l’ús de les TIC.  
   
L’objectiu seria una redistribució del recursos amb una estructura basada en la gestió 
dels serveis i els projectes, augmentar la coordinació entre els SID’s, potenciar la figura 
del responsable de servei i distribuir les càrregues de treball i així millorar el suport als 
usuaris tecnificant processos i amb grups transversals que ho gestionin.  
   
La seva proposta inicial és:  

 1 cap d’unitat  
 1 Tècnic superior especialista  
 N tècnics mitjans (basats en un conjunt d’indicadors)  

   
El volum de plantilla necessària es calcularà en base a alguns d’aquests indicadors: 
estudiants, PDI, PAS, Graus, Màsters, ....  
   
A la seva proposta inicial (encara no definitiva) apareixen vuit SID’s de “centre” d’entre 
6 i 8 persones i un SID’s de direcció TIC amb deu tècnics i un responsable. Els caps 
com LG1E, els tècnics superiors com LG1O i la resta com a LG2O, no apareixen els 
LG3 tot i que entenen que, potser,  hauria d’esser la “via d’entrada”.  
   
No van donar terminis ni com es faria la transició de l’actual model i estructura al nou, 
tant pel que fa referència a possibles reclassificacions o concursos ni a les fusions i 
redistribucions de persones que poden comportar.  



 
Aquesta ha estat la primera reunió de caire informatiu. Al mes de setembre es van 
comprometre a calendaritzar un seguit de reunions, per negociar i acordar la proposta 
de la gerència.  
   
Properament us convocarem a una assembla on esperem tenir més informació per 
definir plegats el camí a seguir.  
No hi ha compromís de cap indicadors que fa que tot sigui arbitrari. No s’ ha fet cap 
anàlisi i s’ha fet per quadrar números només. 
S’ha de fer una reclassificació de tothom i no una reclassificació directa tots els caps.  
 
5.Delegades de prevenció 
 
Han arribat els requeriments de la denúncia presentada de catorze punts i hi ha un 
termini de quinze dies per fer al·legacions.  
S’han d adoptar una sèrie de mesures que es deriven de la denúncia,  entre elles la de 
dimensionar la plantilla del Àrea de Prevenció i que estan tabulades les mesures a fer i 
els seus terminis. 
 
La signatura del informes dels tècnics segueix sense desencallar i els informes des de 
fa set mesos no estan signats. El Gavinet Jurídic no contesta i s’ ha parlat amb el Síndic 
de Greuges. 
Es pregunta si el Comitè s ha ofert a ajudar a desencallar la situació i es diu que sí i el 
Comitè ja ho ha manifestat de veu però no hi ha hagut una petició expressa pels 
treballadors de l’Àrea de que el Comitè intervingui. S’ha fet una reunió del Vicerector d’ 
Organització amb els treballadors però sense arribar a cap acord  . 
Com a Comitè s’acorda enviar un email als treballadors per fer l’oferiment 
 
 A l’acord de malalties greus s’han acollit 41 persones en un any i s’està treballant en la 
implementació d’ un protocol que sigui clar i que funcioni per tothom ràpid i sense cap 
ingerència dels superiors. Es penjarà en el bloc del Comitè. 
 
Promocionar també l’ “Acord de Més 65 hores” que no es coneix prou bé per part dels 
treballadors. 
 
6.Comissió tècnica dels SLIPIs 
 
S’ha fet una enquesta al col·lectiu que ha obtingut un 60% de participació. 
Estem a la espera de que la gerència ens informi de la proposta organitzativa. S’ha 
demanat i no han contestat i es valora la opció de convocar una assemblea amb el 
col·lectiu tot i què tindria poc contingut. 
 
El comunicat informatiu es va enviar a tots els SLIPIs i tenim previst fer-ho de nou al 
setembre. 
 
Els dies 1 o 2  de setembre es presentarà un nou escrit a registre i es mirarà de fer un 
calendari de visites als centres. 
 
Hem de pressionar més a la Gerència perquè el temps s’ està dilatant en aquest acord. 
 
 
 
 
 
 



7.Incompliment de l’Acord de la Suficiència investigadora 
 
La CGT demana que hi havia unes condicions amb un acord. Estan donant uns criteris 
que no son del acord que s’havia arribat. No s’està complint el donar suficiència 
investigadora i es demana 5 anys d’ investigadora .A la persona que ha fet un doctorat 
de quatre anys se li dona menys valor que a una que ha estat cinc anys que ho ha fet 
amb menys eficiència. 
Afecta al personal de PAS que fa recerca. Sent grup 2 també hauria de ser suficient si 
el requisit és ser Doctora.  
 
El president explica que la petició es va plantejar al Claustre i tot seguit a la comissió 
d’investigació, derivat d’una llei, apareix la possibilitat de reconèixer al PAS, la capacitat 
investigadora. En aquell moment hi va haver una negociació entre diversos membres 
del claustre i del consell de govern, i setmanes posteriors es va fer pública la normativa 
vigent que s’ ha mantingut durant els darrers anys. 
 
Hi ha una comissió ad hoc amb un membre PDI de cada àrea de coneixement i un PAS. 
El membre del PAS d’aquesta comissió ha detectat que diverses persones que han 
presentat la seva sol·licitud, haurien de ser investigadores de plantilla del PDI, no tècnics 
de suport a la recerca del  PAS. Des de l’inici de la comissió, només un parell de 
treballadores no han vist reconeguda la capacitat investigadora, per no complir els 
criteris establerts. Cap problema en plantejar un escrit als membres de la comissió. 
 
El president passarà els criteris als membres del Comitè d’empresa i informa que estan 
publicats a: 
 
https://www.uab.cat/web/investigar/itineraris/eines-i-suport-a-la-recerca/altres-tramits-
de-recerca-1345841834290.html 
 
Des de la CGT es diu com a grup 2 i com a grup 3 et demanant que participis però 
després no es vol reconèixer. En la RLT es podria fer directament i no es vol fer des de 
Gerència. 
 
Si tenim els noms de les persones que s’ els hi ha denegat per dir-los que no s’ estan 
aplicant els criteris i que facin un escrit per Registre. 
 
Des del CAU es diu que la iniciativa va sorgir del PDI per tal de poder tenir més 
finançament i que sempre s’ ha defensat que ho puguin fer tothom. 
 
8.Torn de paraules si escau 
 
No s’escau. acorda el proper Plenari pel 6 d’octubre i la Delegada el 27 de setembre. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                  Signat: Secretària del Comitè 
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